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Or. 0002.3.2022 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/2022 
RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 29 marca 2022 r. 
 
z posiedzenia XXXVI Sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej w dniu 
29 marca 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 
 
Obrady XXXVI sesji rozpoczęły się minutą ciszy na znak solidarności z Ukrainą i dla uczczenia 

pamięci ofiar konfliktu. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek ,,..Uczcijmy minutą ciszy Ukraińskich bohaterów, 

którzy zginęli w obronie swojej ojczyzny. 
Solidaryzujemy się z rodzinami żołnierzy, którzy polegli w wojnie z rosyjskim najeźdźcą. 

Solidaryzujemy się z całym Narodem Ukraińskim dotkniętym wojną”. 
 
Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 
w momencie otwarcia uczestniczyło 15 radnych w związku z czym obrady są prawomocne.
  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał Burmistrza Miasta Jarosława Siekier-
ko, Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, pre-
zesów, dyrektorów, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta Wysokie Mazowieckie  
oraz Radnych Rady Miasta.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym dostarczony 
wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 
4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie. 
5. Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności ZGM za 2021 rok oraz z planami finan-

sowo rzeczowymi  ZGM na 2022 rok. 
6. Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności Miejskiej Pływalni „Wodnik” 

w 2021 roku. 
7. Zapoznanie z informacją z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2021 rok. 
8. Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2021 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 
9. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie miasta Wysokie Mazowieckie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2022-2027. 

12. Interpelacje i wnioski. 
13. Sprawy różne. 
14. Zapytania i wolne wnioski. 
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15. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do porządku, nie zgłoszono, 
następie poddał pod głosowanie porządek obrad. 
 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za przyjęciem głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty. 
 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 
radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 
nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Mia-
sta. 
 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-
śnie. 
(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 
 
Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 
od 28 lutego 2022 roku do 29 marca 2022 roku przedstawił Burmistrz Miasta Jarosław Sie-
kierko (w załączeniu do protokołu). 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował Radę Miasta sytuacji związanej z napły-
wem uchodźców wojennych z Ukrainy, wydanych zarządzeniach i realizacji uchwał Rady Mia-
sta,  bieżącym funkcjonowaniu tj.  ogłaszanych zamówieniach publicznych, pozyskanych 
środkach, czy inwestycjach, w  szczególności : 
 

- na terenie miasta Wysokie Mazowieckie w związku z sytuacją wywołaną dokonaniem agresji 
zbrojnej na Ukrainę,  przebywa 149 uchodźców wojennych, wśród nich około 70 % to dzieci, a 
około 30 % stanowią kobiety.  
-  działaniach podjętych na rzecz pomocy uchodźcom, w związku z dynamiczną sytuacją, 
gotowości dalszej pomocy i podejmowanych działaniach wyprzedzających, umożliwiających  
reagowanie na rosnącą liczbę napływu  ludności, 
- utworzeniu w Szkole Podstawowej Nr 1 specjalnego  oddziału przygotowawczego dla dzieci 
z Ukrainy, co ułatwi aklimatyzację i edukację, dzieci, 
 Miasto Wysokie Mazowieckie utworzyło specjalny oddział przygotowawczy jako jedno z 
pierwszych i nielicznych w kraju, co ma ułatwić aklimatyzację dzieci,  planowane jest 
utworzenie kolejnych oddziałów. W związku z otwarciem oddziału wizytę w Szkole 
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Podstawowej Nr 1 złożył Wiceminister Edukacji w randze Sekretarza Stanu Dariusz 
Piontkowski. 
- planowanym utworzeniu w Szkole Podstawowej Nr 1 punktu recepcyjnego, związanego z 
czasowym pobytem uchodźców, którego zadaniem będzie relokowanie napływających 
uchodźców.  
- utworzeniu w Miejskim Zespole Szkół w Wysokiem Mazowieckiem punktu stałego pobytu, 
który jest w gotowości.  
- zapewnieniu miejsc w przedszkolach i szkołach Miasta Wysokie Mazowieckie dla wszystkich 
dzieci, zarówno przybyłych w związku z kryzysem na Ukrainie jak również z  terenu miasta i 
gminy Wysokie Mazowieckie. 
- podejmowaniu działań na rzecz  pomocy w zapewnieniu pracy napływającym uchodźcom. 
- specjalnej ofercie przygotowanej przez Miejski Ośrodek Kultury skierowanej do uchodźców. 
- podpisanej umowie z wykonawcą na budowę drogi pomiędzy ulicą Ludową, a ulicą Stadio-
nową. Burmistrz wyjaśnił, że to ta droga której właściciele wcześniej nie chcieli zgodzić się na 
sprzedaż gruntów, realizowana jest tzw. specustawą. Jest pozwolenie na budowę, odbył się  
przetarg, przedstawił informacje  w tym przedmiocie, poinformował, że umowa została pod-
pisana z wykonawcą.  
- przetargu na budowę i przebudowę dróg  Osiedla Południe w Wysokiem Mazowieckiem, 
przedstawił informacje  w przedmiocie postępowania przetargowego. Poinformował, że pla-
nowane jest podpisanie umowy z wykonawcą, a część płatności zostanie przeniesiona na 
następny rok.   
- przetargu na przebudowę drogi od ulicy Pawłowskiego i sięgacz od ulicy Jagiellońskiej w 
Wysokiem Mazowieckiem, przedstawił informacje  w przedmiocie postępowania przetargo-
wego, poinformował, że planowane jest podpisanie umowy z wykonawcą. 
-  otrzymaniu przez Miasto Wysokie Mazowieckie masztu i flagi w związku z uczestnictwem w 
projekcie ,,Pod biało- czerwoną“,  po konsultacjiach zdecydowano, żeby ustawić maszt na 
rondzie im. Jana Paderewskiego,  
-  otrzymaniu  dofinansowania od Marszałka Podlaskiego  w kwocie około  1 400 000 zł na 
drugi tzw. drugi etap obwodnicy miasta. Dofinansowanie obejmuje sieć wodno kanalizacyjną, 
umowa czeka na podpisanie przez Marszałka. To duże środki, które pozwolą na obniżenie 
kwoty zaplanowanego kredytu, pierwotnie planowany był na około 7 000 000 zł, po uzyska-
niu dofinansowania będzie wynosić około  1 000 000zł,  czyli ok.  500 000 zł w  2023 roku  i 
500 000 zł w 2024 roku. 
- otrzymaniu dofinansowania przez Miejski Klub Sportowy ,,RUCH“ w Wysokiem Mazo-
wieckiem w kwocie 155 000 zł. 
-  dofinansowaniu  w kwocie około 160 000 zł przez Uniwersytet Trzeciego Wieku, w ramach 
projektu Senior + . Dwa pomieszczenia  w budynku PKS, zostaną przeznaczone na funkcjono-
wanie UTW, po realizacji wyposażenia będzie można składać środki na funkcjonowanie.  
- otrzymanym dofinansowaniu z Banku Gospodarstwa Krajowego z Rządowego Programu 
Bezzwrotne Wsparcie Budownictwa z Funduszu Dopłat na około 5 300 000 zł  w wysokości 
około 80 % planowanej inwestycji na: „Budowę budynku mieszkalnego wielorodzinnego 
wraz z wiatą śmietnikową, miejscami parkingowymi przy ulicy Kościelnej w Wysokiem Ma-
zowieckiem”. Burmistrz wskazał, że program jest planowany na lata 2023-2025 dlatego 
będzie budowany drugi budynek, przy ul. Przechodniej  ,, tam jest 5 rodzin, które zostaną 
przeniesione w inne miejsce“ Ponadto Burmistrz wskazał, że podjął decyzję w przedmiocie 
skontaktowania się z Urzędem Wojewódzkim, celem rozważenia wkomponowania  w pro-
gram ,,Polaków Repatriantów“  np. Uzbekistanu, Kazachstanu, dalej tam mieszkających. 
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- Informacji w przedmiocie ogłoszonego przetargu na wdrożenie systemu usług publicznych 
swiadczonych drogą elektroniczną, również zadań z zakresu informatyzacji Urzędu. 
 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko złożył podziękowania Dyrektorom i Kierownikom 
jednostek organizacyjnych miasta, oraz pracownikom Urzędu Miasta za zaangażowanie w 
powyższej kwestii,  koordynację działań, pozyskiwanie środków, odpowiednie działania w 
powyższym przedmiocie co jest dostrzegane w innych rejonach kraju. 
Szczególne podziękowania Burmistrz skierował w stronę mieszkańców miasta (cyt) ,,Dziękuję 
mieszkańcom za ogromne serca, ogromną pomoc.. każdy, kto może, pomaga , to widać ...” 
Dwa transporty prowadzonych zbiorek już zostały przekazane na Ukrainę, ze Lwowa, miasto 
otrzymało podziękowanie. Aktualnie artykuły ze zbiórki są rozdystrybuowane na obecnych w 
mieście uchodźców.  
 

 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła spra-
wozdanie Burmistrza bez uwag.Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek złożył, podzię-
kowania pracownikom Samorządu Miasta  i Burmistrzowi Miasta Jarosławowi Siekierko za 
działania podejmowane w związku z aktualną sytuacją  stanowiące duże wyzwanie logistycz-
ne. 
Radny Bogdan Matuszewski zapytał, czy w wypadku przedłużania się konfliktu  miasto po-
siada plany, czy możliwości zapewnienia mieszkań bądź  adaptacji budynków dla zapewnie-
nia mieszkania przybyłym Uchodźcom. 
 

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie wskazał, iż sytuacja jest dynamiczna jeżeli będzie 
się zmieniała to trzeba będzie się do niej dostosować i dopasować. Dotychczasowy napływ 
uchodźców odbywał się przez ruch rodzinno – przyjacielski, aktualnie napływający uchodźcy 
to w większości, są to osoby które przyjechały do rodzin, które tu  pracują lub żyją. 
Uchodźcy wojenni z Ukrainy nie zawsze są zainteresowani lokalizacjami na wschodnich ob-
szarach w związku z sąsiedztwem Białorusi. Ponadto zdarza się, że wracają na Ukrainę czy 
zmieniają miejsce pobytu. Miasto będzie prowadziło punkt relokacji, nadal będą prowadzone 
listy osób, które chcą przyjąć uchodżców. Burmistrz wskazał, że do dyspozycji są również 
przygotowane miejsca  w Miejskim Zespole Szkół w Wysokiem Mazowieckiem. W przypadku 
pogorszenia sytuacji będzie trzeba postępować zgodnie z decyzjami Wojewody, w tym 
przedmiocie.  
 
(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
 

Ad. 5 Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności ZGM za 2021 rok oraz z planami fin-
ansowo rzeczowymi  ZGM na 2022 rok. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-
starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 
się komisja Funkcjonowania Miasta oraz komisja Finansowa. Przewodniczący poprosił 
o przedstawienie stanowiska komisji. ( w załączeniu do protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 
komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono.  
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Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja za-
poznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 
dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła spra-
wozdanie bez uwag. 
 

Ad.6 Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności Miejskiej Pływalni „Wodnik” 
w 2021 roku. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-
starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowały 
się komisje Funkcjonowania Miasta, Finansowa oraz Kultury i Oświaty. Przewodniczący po-
prosił o przedstawienie stanowiska komisji. ( w załączeniu do protokołu) 
 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 
komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono.  
Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja za-
poznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono.  
Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja 
zapoznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 
dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła infor-
mację bez uwag. 
 

Ad.7 Zapoznanie z informacją z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2021 rok. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-
starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 
się komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej. Przewodniczący Rady Miasta poprosił 
o przedstawienie stanowiska komisji. 
 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował, że komi-
sja zapoznała się,  uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 
dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła przed-
satwione sprawozdanie bez uwag. 
 

Ad 8. Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 
za 2021 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-
starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 
się Komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej. Przewodniczący  poprosił o przedstawienie sta-
nowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował, że komi-
sja zapoznała się,  uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 
dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła przed-
stawione sprawozdanie bez uwag. 
 

Ad.9 Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-
ności zwierząt na terenie miasta Wysokie Mazowieckie. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-
starczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 
się komisja Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił pozy-
tywną opinię komisji do projektu uchwały. Wskazał, że podjęcie uchwały wynika z zapisów 
ustawowych ,,uchwała spełnia wymogi ustawowe, nie ma jednak podpisanej umowy ze 
schroniskiem”. Radny wskazał, iż pomimo dwóch ogłaszanych postępowań w tym zakresie,  
schroniska nie zgłosiły się do współpracy. ,,W związku z tym z oczywistych przyczyn, nie mo-
żemy wskazać schroniska”,  ,,robimy w tym kierunku dużo, jakiegoś znacznego problemu z 
bezdomnością zwierząt nie mamy”. ,,Na posiedzeniu komisji poprosiliśmy o uzupełnienie 
uzasadnienia projektu uchwały o informacje w przedmiocie podejmowanych, przez miasto 
działań”. ,,Komisja zdecydowała się na przedstawianie projektu uchwały z uzupełnionym 
uzasadnieniem” o podejmowane przez miasto w tym zakresie działania.  
 

Radna Katarzyna Ogrodnik zapytała, co jest finansowane, zasugerowała możliwość tworze-
nia zakładek związanych z adopcją bezdomnych zwierząt w mediach społecznościowych i na 
stronach internetowych. 
 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wyjaśnił, że w drodze postępowania wyłoniona jest  
lekarz, która prowadzi usługi, Burmistrz wyjaśnił, że ponadto jeden z radnych pomaga w sy-
tuacjach kryzysowych pro bono publico. Finansowane są niezbędne usługi, które pozwalają 
na normalne funkcjonowanie zwierząt, również kastracje i sterylizacje. Dzięki osobom i sto-
warzyszeniom, które funkcjonują na terenie miasta, zajmującym się problemem bezdomno-
ści zwierząt kwestia nie jest znacznym problemem. Doświadczenia ze schroniskiem w Rady-
sach pokazują, skomplikowanie tematu. Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wyjaśnił, iż ist-
nieje ryzyko  możliwości uchylenia podejmowanej uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że  niepodjęcie uchwały również było-
by niewypełnieniem obowiązków ustawowych, natomiast jest program ramowy i są pewne 
elementy takie jak jak opieka weterynaryjna, czy przewidziane środki na konkretne działania, 
związane z zapobieganiem bezdomności.  
 

Radny Sławomir Mioduszewski wskazał , iż omawiany  problem nie dotyczy jedynie naszej 
gminy, a dotyczy większości gmin, zdaniem radnego  to kwestia ogólnokrajowa. Ponadto w 
przedmiotowej sprawie stanowisko zajmowali Powiatowi i Wojewódzcy Lekarze Weterynarii.  
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 
nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta Wysokie Mazowieckie. 
 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
 

( Uchwała Nr XXXVI/214/2022 z dnia 29 marca 2022r. w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 
Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu). 
 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-
starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 
Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 
 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 
komisji w przedmiocie projektu uchwały ,,w formie zaktualizowanej”. 
 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska zawnioskowała o przyjęcie zmian w przedstawionym pro-
jekcie zmian w budżecie miasta na 2022 rok, przedstawionym przez Burmistrza Miasta Wy-
sokie Mazowieckie. W dniu wczorajszym wpłynęły informacje odnośnie zwiększenia dwóch 
dotacji celowych do budżetu miasta, a mianowicie dotacji celowej na realizacji w zakresie 
wychowania przedszkolnego oraz dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 
świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. Zwracam się z prośbą o 
włączenie tych dotacji na zwiększenie dochodów i wydatków budżetu miasta do przedłożo-
nego projektu w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok, który przedłożył Pan Bur-
mistrz. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
zmian w przedstawionym projekcie budżetu. 
 

Głosowanie w sprawie wniosku o przyjęcie zmian w przedstawionym projekcie budżetu. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został przyjęty, następ-
nie poprosił Skarbnik Miasta Renatę Kamińską o przedstawienie projektu zmian w budżecie 
miasta na 2022 rok z uwzględnieniem powyższych zmian. 
 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie miasta na 2022 rok wraz z uzasadnieniem potrzeby podjęcia powyższej uchwały, 
z uwzględnieniem zmian. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 
nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-
głośnie. 
 

( Uchwała Nr XXXVI/215/2022 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w załączeniu 
do protokołu)  
 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wy-
sokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2022-2027. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-
starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 
Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 
 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja zajmowała się zaopi-
niowaniem projektu uchwały w wersji zaktualizowanej, komisja wydała opinię pozytywną. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o przedstawienie zmian w stosunku do 
wersji, którą radni otrzymali w materiałach na sesję.  
 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska w związku z wprowadzeniem dwóch dotacji poprosiła o 
wprowadzenie kwot po stronie dochodów i po stronie wydatków w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie.  
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
zmian w przedstawionym projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Ma-
zowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-
2027. 
 

Głosowanie wniosku o przyjęcie zmian w przedstawionym projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 
 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poprosił Skarbnik Miasta Renatę Kamińską o 
przedstawienie zmian  w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie z 
uwzględnieniem zmian. 
 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027 wraz z uzasadnieniem potrzeby 
podjęcia powyższej uchwały, z uwzględnieniem zmian. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 
nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 
2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 
 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-
wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-
głośnie. 
 

( Uchwała Nr XXXVI/2016/2022r. z dnia 29 marca 20222 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027.   w załączeniu do protokołu) 
 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
 

Ad. 12 Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie zgłoszono. 
 

Ad. 13 Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że wpłynął wniosek w imieniu 
Związku Sybiraków Zarząd Koła w Wysokiem Mazowieckiem o rozpatrzenie możliwości na-
dania nazwy Zesłańców Sybiru dla nowobudowanego ronda na skrzyżowaniu  ulic  Długa i 1 
Maja. Obecnie tę nazwę nosi pierwsze rondo usytuowane na wjeździe od strony Zambrowa. 
 

W dyskusji uczestniczyli : 
 
Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko, Przewodniczący Rady Miasta 
Marek Kajurek, Radna Katarzyna Ogrodnik, Radny Józef Sokolik, Radny Bogdan Matuszew-
ski. 
 

W dyskusji omówiono powstawanie nowych ulic w mieście i planowane nadawanie im  nazw 
etapami,  wskazano że warto aby dla całego obszaru zachowana była spójność. 
Omówiono kwestie funkcjonującej już nazwy ronda, pojawiły się głosy w dyskusji w przed-
miocie potrzeby dłuższej analizy na posiedzeniach komisji.  

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20nr%20XXXVI.216.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.29.03.%202022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20nr%20XXXVI.216.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.29.03.%202022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20nr%20XXXVI.216.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.29.03.%202022.docx/attachment.1
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(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
 
Ad. 14 Zapytania i wolne wnioski. 
 

Nie zgłoszono. 
 

Ad. 15 Zamknięcie obrad sesji. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 12 54 )Przewodniczący Rady Miasta  
zamknął XXXVI sesję Rady Miasta.  
(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  
Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant 
Damian Cieślukiewicz 

 
 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek  


